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ZAPYTANIE RADNEGO

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym
(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie skierowania ruchu drogowego pojazdów o 
masie całkowitej ponad 8 ton drogą powiatową 1764N między Rogalami a Baniami Mazurskimi z 
wyłączeniem odcinka drogi powiatowej 1815N.

UZASADNIENIE

Starosta Gołdapski pismem z dnia 19 czerwca br. odpowiedział na moje zapytanie w sprawie 
organizacji ruchu drogowego na drogach 1764N i 1815N. W treści Pan Starosta odpowiedzi Pan Starosta 
wskazuje w sprawie moich pytań 1 i 2 z interpelacji, iż ruchu drogowego pojazdów o masie całkowitej 
ponad 8 ton drogą powiatową 1764N między Rogalami a Baniami Mazurskimi z wyłączeniem odcinka drogi 
powiatowej 1815N wymagać ma wizji lokalnej. Tymczasem uchwałą Nr 191/2021 Zarządu Powiatu w 
Gołdapi z dnia 13 października 2021 roku petycję Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w części 
oznakowania dróg powiatowych nr 1764N Banie Mazurskie - Ziemiany - Rogale, 1815N Gołdap - Kośmidry - 
Skocze-Juchnajcie - Rogale znakami informującymi o zakazie wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie 
całkowitej ponad 8 t. uznaje się za zasadną. „Z przeprowadzonych badań nośności wynika, że nawierzchnia 
drogi poddaje się obciążeniom i ugięcie obliczeniowe uzyskane podczas badania kilkukrotnie przewyższa



normę. Oznacza to, że droga powinna zostać ograniczono tonażowa znakiem B-18 informującym o zakazie 
wjazdu pojazdów o rzeczywistej masie całkowitej ponad 8 ton. W związku z powyższym w trakcie realizacji 
jest projekt zmiany organizacji ruchu wprowadzający zmianę oznakowania, która również uwzględnia 
prawidłowe oznakowanie rejonów skrzyżowań. Jednakże ze względu na ograniczone środki finansowe w 
budżecie, przedmiotowa organizacja ruchu zostanie wprowadzona w 2022 r." - podano w uzasadnieniu do 
tej uchwały Zarządu Powiatu?

Mamy połowę roku 2024 roku. Uchwała Nr 191/2021 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 13 
października 2021 roku nie została zmieniona, ani wykonana. Nie bardzo rozumiem celowość prowadzenia 
konsultacji, o których pisze Pan Starosta, skoro Zarząd Powiatu sprawę przesądził. Wystarczy umieścić znaki 
B-18 przy skrzyżowaniu dróg powiatowych 1764N i 1815N w Rogalach i na drodze 1815N w Źabinie, aby 
wyłączyć z poruszania się pojazdami o masie ponad 8 t. odcinek drogi 1815N miedzy Widgirami Żabinem, 
który został niedawno zmodernizowany na podstawie w/wym. uchwały!

Pytam zatem: kiedy zostanie zrealizowana uchwała 191/2021 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 13 
października 2021 roku w celu ochrony nawierzchni drogi 1815N na odcinku Widgiry-Żabin, a zatem 
ochrony przed degradacją trasy wyremontowanej za miliony złotych z kieszeni podatników?

„W przypadku pozyskania środków zewnętrznych na dofinansowanie wkładu własnego i podpisania 
urnowy na dofinansowanie z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 
1815N na odcinku Juchnajcie - Widgiry" (...)"- stwierdza Pan Starosta w odpowiedzi na moją interpelację. 
Tymczasem w budżecie Powiatu Gołdapskiego na rok 2024 wpisano już wkład własny na remont tego 
odcinka trasy. Środki zewnętrzne na tą inwestycję to 4,8 min złotych wpisane do budżetu Powiatu. Zgodnie 
z uchwałą nr 347/2023 Zarządu Powiatu Gołdapskiego z dnia 9 sierpnia 2023 roku - podjętą w odpowiedzi 
na petycję Zjednoczenia Chrześcijańskich Rodzin w sprawie wymiany nawierzchni drogi powiatowej 1815N 
na odcinku Juchnajcie-Widgiry - wyznaczono termin realizacji w/wym. zadania na okres od 1.06.2024 do 
31.11.2024 roku.

Zatem pytam:

1. Dotychczas nie znowelizowano budżetu na rok 2024 w zakresie zadania „Remont drogi 
/ powiatowej nr 1815N na odcinku Juchnajcie - Widgiry". Czy Pan Starosta zapewni mieszkańców 

o realizacji tej inwestycji w roku 2024?

2. Jeśli planuje się przenieść remont na rok 2025, to czy Pan Starosta publicznie wskaże osoby 
\ odpowiedzialne za taki stan i brak realizacji uchwały nr 347/2023 Zarządu Powiatu Gołdapskiego 
/ z dnia 9 sierpnia 2023 roku?

\ 3. Czy można potwierdzić, iż za brak terminowej realizacji remontu wskazanego w uchwale nr 
) 347/2023 Zarządu Powiatu Gołdapskiego z dnia 9 sierpnia 2023 roku nie odpowiadają radni

Rady Powiatu w Gołdapi VI, a błąd w procesie aplikowania o środki zewnętrzne i błędne 
wskazanie pochodzenia źródła środków na współfinansowanie tego projektu?

Z wyrazami szacunku

PaWeł CZYŻ

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.
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